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2010–02–16

Protokoll styrelsemöte S06 2010–02–16

Närvaro: Sofia Mattsson Ordförande
Tobias Månsson Sekreterare
Fredrik Andersson Skattmästare
Joakim Andersson Källarmästare
Anders Eriksson Cafémästare t.o.m. §14 Meddelande
Mazdak Farzone Sexmästare fr.o.m. §8 Ekonomisk status
Tobias Johannesson Industrimästare
Jessika Nilsson Programmästare
Philip Ridderheim Överphös
Olov Petrén Revisor

§1 OFMÖ Ordförande Sofia Mattsson förklarade mötet öppnat.

§2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.

§3 Adjungeringar Inga personer att adjungera.

§4 Föredragningslista Föredragningslistan godkändes med tillägget från kallelsen att
punkten §13 Bearnaisesås i styrelsekylen blir diskussion / beslut.

§5 Föregående
mötesprotokoll

Protokollen S04 och S05 godkändes.

§6 Beslutsuppföljning Beslutsuppföljningen ser ut som följande:

# Genomförs av: Uppgift: Beslutades: Rapporteras:
18 Sofia Policydokument S10 2009 S06 2010
35 Anders Mat i caféet S29 2009 S06 2010
1 Mazdak Bestick S01 2010 S06 2010

Policydokument
Sofia har fått ett Googledokument från Erik Iveroth med massa
förslag som berör olika utskott som hon kommer att delge till
övriga i styrelsen. Tobias J föreslog att vi avsätter ett arbetsmöte
till detta. Rapporteras på S08.

Mat i caféet
Anders har inte hunnit kolla upp Procordia. Smörgåstårterna är
slopade med anledning att de var mer intresserade av att tjäna
pengar än att förse oss med billig mat. Vi kan lika gärna göra det
själva. Rapporteras på S08.

Bestick
Mazdak har kollat upp och jämfört mellan IKEA och Vega. Sty-
relsen beslöt att riva upp beslutet från S31 2009 och beslöt att
delegera ner uppgiften till Mazdak där budgeten är 4000 kronor
för 200 kuvert.
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§7 Utskottsrapporter Fredrik rapporterade att det finns numera finns pengar på kontot
som bankkorten är kopplade mot.

Joakim rapporterade att han har på förekommen anledning flyt-
tat nycklar till lilla plankan, mest för att stora plankan hittades
ute i iDét. Vidare har han påbörjat kontakten med de som vill ha
access.

Tobias M rapporterade att han haft DWWW-möte med inrikt-
ning att förbättra hemsidan. D´du har fått en redaktör.

Philip rapporterade att Staben haft mysdag med nollegenerea-
len och att utbildning fortsätter. Det är Överphöshelg till helgen.
Philip ska även göra om sponsdokumentet så att det blir lite mer
attraktivt.

Tobias J rapporterade att han har jobbat vidare med Teknikfokus
där det nu är 10 företag anmälda. Företagen upplevde det svårt
att anmäla sig så till nästa år kanske det är läge att se över om vi
inte kan konstruera en egen. Sålt annonser till BearingPoint.

Jessika hade inget att rapportera.

Mazdak rapporterade att han har genomfört sexshifte och shiph-
tesgasque där det finns administrativt jobb kvar att göra.

Anders rapporterade att han sålt semlor och pantat burkar.

Sofia rapporterade att hon den 5:e februari var på husstyrelsemö-
te. Det kommer att göras klimatmätningar i huset. Det kommer
även att undersöka hur biblioteket används och eventuellt göras
fler studieplatser där. Foajégruppen söker folk. Vidare kommer
hon boka möte med Mats Cedervall gällande bur i IKEA. Förra
året var vi hos TAT inne i Malmö, något de vill göra det i år igen.

§8 Ekonomisk status Vi har fått tillbaka pengar från kåren från nollegasquehyrningen
och sektionsbidraget från kåren på 21000 har landat in.

§9 Val av funktionärer Styrelsen beslöt att entlediga följande personer från respektive
poster:
Sara Gustafzelius - Vice Sexmästare
Styrelsen beslöt att välja följande personer till respektive poster:
Jolina Haberkamm - Trädgårdsmästare
Sara Gustafzelius - Vice Pubmästare

§10 Galateas kontrakt Mazdak påpekade att kraven i kontraktet snarare skulle ses som
mål men att kontraktet kan sträcka sig till vi uppfyllt kvotkraven.
Vi har tidigare haft problem med Galatea, men nya källor säger
att de fungerar bra. Olov Petrén påpekade att Galatea var hans
leverantör när han var Sexmästare och då fungerade det bra. Sty-
relsen beslöt att skriva under kontraktet med Galatea och gör de
till vår huvudleverantör av öl, cider, vin och sprit.
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§11 Studiecirklar Folkuniversitetet gör det möjligt att söka pengar för projekt, t.ex.
Teknikfokus. F-sektionen drog in 13000 kronor under nollningen
2009. Vi behöver mer information men vi bör söka pengar däri-
från om vi kan. Sofia kollar upp.

§12 DataTjejs tackfest Vi har inte skrivit på kontrakten än, så via Systembolaget.

§13 Bearnaisesås i
styrelsekylen

-

§14 Meddelande Anders meddelade att det säljs semlor i caféet.

Det är JFF på lördag

§15 Övrigt Styrelsesamling innan JFF tar Tobias M hand om.

§16 OFMA Ordförande förklarade mötet avslutat.

Vid protokollet

Tobias Månsson
Sekreterare

Justeras

Sofia Mattsson
Ordförande
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